



交通指南

Transportation



深圳宝安国际机场 ↔ 深圳国际会展中心

搭乘地铁 20 号线由机场北站到国展站C出口(步行至南广场入口)

服务时间: 07:00 – 22:00



高铁站 ↔ 深圳国际会展中心

深圳北站/ 深圳东站

搭乘地铁 5 号线到前海湾站, 转乘地铁 11 号线到机场北站, 再转乘地铁 20 号线到国展站C出口(步行至南广场入口)

服务时间: 07:00 – 22:00

福田站

搭乘地铁 11 号线到机场北站, 再转乘地铁 20 号线到国展站C出口(步行至南广场入口)

服务时间: 07:00 – 22:00



公交 ↔ 深圳国际会展中心

搭乘公交车 B892 (由桥头综合场站开往深圳国际会展中心站), 下车后步行至南广场入口

服务时间: 06:30-21:00

搭乘公交车 M515 (由福永卫生监督公交站开往深圳国际会展中心站), 下车后步行至南广场入口)

服务时间: 06:30 - 22:00



自驾前往

输入导航: 深圳国际会展中心 P2 或 P4 停车场入口



Shenzhen Bao ' an International Airport ↔ Shenzhen World

Shenzhen Metro Line 20 from Airport North to Shenzhen World

(Walk from Exit C to South Entrance of the show venue)

Service Time: 07:00 – 22:00



High-Speed Railway ↔ Shenzhen World

Shenzhen North Station/ Shenzhen East Station

Shenzhen Metro Line 5 to Qianhaiwan Station, interchange with Line 11 to Airport North, then change to Line 20 to Shenzhen World Station (Walk from Exit C to South Entrance of the show venue)

Service Time: 07:00 – 22:00

Futian Station

Shenzhen Metro Line 11 to Airport North, then interchange with Line 20 to Shenzhen World Station (Walk from Exit C to South Entrance of the show venue)

Service Time: 07:00 – 22:00



BUS ↔ Shenzhen World

Bus Route No.: B892 (From Qiantou Bus Terminal to Shenzhen World, walk from Exit C to South Entrance of the show venue)

Service Time: 06:30-21:00

Bus Route No.: M515 (From Fuyong Health Inspection Institute to Shenzhen World, walk from Exit C to South Entrance of the show venue)

Service Time: 06:30 - 22:00



Driving

Navigation: Shenzhen World Exhibition & Convention Center, Car Park P2 or P4

(深圳国际会展中心 P2 或 P4 停车场入口)